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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22. 04. 2024  

 

 

 

Tomko: 

Terminál železníc SR ohľadom kolaudácie, v akom štádiu to je tiež. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka Terminálu integrovanej osobnej prepravy tak, ako sme to už viackrát avizovali aj 

občanom, ktorí sa oprávnene sťažovali na situáciu, ktorá tam nastala, tá je v predmete alebo 

v štádiu riešenia. V tomto týždni piatok, je zvolané stretnutie na úrovni okresného úradu, kde 

budú mať hlavné slovo tí, ktorí sú de facto priamo zodpovední za riešenie tejto otázky a to sú 

Železnice SR zastupujúce zároveň aj ministerstvo dopravy a spoločnosť Arriva. Pretože práve 

tieto dve inštitúcie sa musia dohodnúť na konkrétnych krokoch, ktoré súvisia nielen 

s kolaudáciou ale aj s ďalšou prevádzkou budov, ktoré sa nachádzajú zatiaľ v majetku 

Železníc SR. 

 

 


